

PROJECTS WITH WYLER PRODUCTS PROJEKTE MIT WYLER INSTRUMENTEN

- 3 CALIBRATION OF SURFACE PLATES, STRAIGHT EDGES AND SQUARES
- 3 KALIBRATION VON MESSPLATTEN, LINEALEN UND WINKELN

Subject:

The quality of granite references like surface plates, straight edges or squares must be checked and certified regularly.

Measuring task:

The measurement and calibration of granite master squares and surface plates should be performed efficiently.

Scope of delivery:

- BlueSYSTEM Bundle with wylerCONNECT
- Software wylerSPEC

Solution:

The combination of WYLER inclination measuring instruments BlueSYSTEM Bundle and the Software wylerSPEC is perfectly suited for these tasks. wylerSPEC allows the calibration, including the corresponding certificate, according to all relevant international standards like ISO 1101.



Ausgangslage:

Die Qualität von Messmittelnormalen aus Hartgestein wie Messplatten, Linealen oder Winkeln muss regelmässig überprüft und zertifiziert werden

Messaufgabe:

Die Vermessung von Messplatten und Winkelnormalen soll effizient durchgeführt und protokolliert werden.

Lieferumfang:

- BlueSYSTEM Bundle mit wylerCONNECT
- Software wylerSPEC

Lösung:

Die Kombination von WYLER Neigungsmessgeräten BlueSYSTEM Bundle und der Software wylerSPEC eignet sich ausgezeichnet für diese Anwendungen.

wylerSPEC erlaubt die Kalibrierung und Zertifizierung gemäss den wichtigsten internationalen Normen wie ISO 1101.

